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Hetzelfde durf ik niet te beweren omtrent de beide 
administrateuren van den almanak, de h.h. E. Beukema en 
L. Stadig. Kwamen van de zijde der redactie in 't begin 
nog al eens klachten over de weinige voortvarendheid dezer 
commissie, dit scheen hierin zijn oorzaak te vinden, dat 
het werk grootendeels gedaan werd door den eerstgenoemden 
functionaris ; eerst door zijne studie, later door dienstplicht 
geheel in beslag genomen, kon de heer Stadig aan den almanak 
weinig of geen tijd wijden. Of dit een juiste opvatting is 
van het aanvaarden eener werkzaamheid ? Dat de financieele 
lasten, door onzen almanak op onze corpskas gelegd, dan 
ook niet nog grooter zijn, is wat de administratie betreft 
alleen te danken aan de moeite en den tijd, door den heer 
Beukema aan deze taak gewijd. 

De gezelligheidscommissie, bij den aanvang des jaars 
bestaande uit de h,h. F . J. v. d. Ende, C. N. Impeta, H. 
Fokkens, W. L. Korfker, G. A. Langhout, H. Fernhout, 
H. A. Munnik, S. Doornbos en J. Oosterveen zag voor den 
heer v. d. Ende in haar midden komen den heer C. J. 
Wielenga, om onder het presidium van den assessor I de 
programma's der gezelligheidsvergaderingen te ontwerpen en 
uit te voeren. De verschillende sub-commissies vervulden 
alle haar taak met doorgaans loffelijken ijver; voor sommige 
als die van Mentor, is deze taak niet altijd de aangenaamste. 
Immers ook hier komt het absolute gemis aan eenig leven, 
ja zelfs aan 't gevoel van verantwoordelijkheid voor eigen 
gewrochten zoo treurig uit. Ik meen niet te boud te spreken 
als ik vermoed, dat gedurende het geheele jaar slechts één 
of twee ingezonden stukken zijn ontvangen door de redactie; 
en dat, terwijl bij de discussie over de al of niet reglemen
teering der gezelligheids-commissie de meerderheid zoo 
roerend wist te wijzen op al het genot dat men van dien 
corpsvergaderingskrant hebben kon. Ook hier weer heel, 
heel veel geschreeuw, maar een of twee vlokjes wol slechts. 
Dat de redactie, die nu alles zelf moest ineenzetten, daarin de 


